
ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 25-07-2016 

Παρόντες: Βασίλειος Αλεξάνδρου, Ιωάννης Γιακαμόζης, Φιλίτσα Γιλέκη, Πέτρος Καψούδας, 

Αλέξανδρος Κοκόλης, Παναγιώτης Κόντρας, Δημήτριος Παλάγκας. 

Απόντες: Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας, Παναγιώτα Χαλιάζη 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

1. Μαραθώνιος  

2. Καταφύγια 

3. Αίτηση κ. Σμυρναίου Γεώργιου για υποψηφιότητα στο Δ.Σ. της ΕΟΧΑ (Αρ. Πρωτ. 

εισερχομένων: 37/2016) 

4. ΤΕΧ 

Α) Αίτηση για ανάληψη αγώνα roller 

Β) Πρακτικά 

5. ΤΕΟ  

Οικονομική ενίσχυση μέλους Κοβανίδη Ιωάννη για αποστολή στις Άλπεις 

6. Οικονομικά 

7. Κληρονομιά Παπάζογλου – συνεργασία με κ. Πατιερίδη Γεώργιο 

8. Άδεια Γραμματείας Μαρίας Μεκέ 

9. Διάφορα 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. 

Θέμα 1ο: Μαραθώνιος 

Α) Η κ. Μάρθα Ξανθοπούλου επικοινώνησε με τη γραμματεία του συλλόγου και είπε ότι έχει 

δηλώσει συμμετοχή στον Μαραθώνιο, αλλά δεν μπορεί να συμμετάσχει διότι έχει κάποιο 

πρόβλημα υγείας. Το συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα να επιστραφεί το ποσό των 25€ 

στην κ. Ξανθοπούλου. 

Β) Ο ταμίας του Μαραθωνίου, κ. Αν. Τερζίδης, απέστειλε στις 12/07/2016 επιστολή (Αρ. 

Πρωτ.) και ανέφερε ότι δεν είχε ενημέρωση για τις ταμειακές ροές που αφορούν στον 

Μαραθώνιο. Ο κ. Καψούδας ανέφερε ότι το πρόβλημα οφειλόταν στην αλλαγή των 

τραπεζικών λογαριασμών του συλλόγου, λόγω της αλλαγής του Διοικητικού Συμβουλίου, και 

ότι τώρα έχει αποκατασταθεί. Αποφασίζεται ομόφωνα να ενημερωθεί σχετικά ο κ. 

Τερζίδης. 

 

Θέμα 2ο: Καταφύγια 

Ο πολιτικός μηχανικός κ. Πλατσούκας απέστειλε στις 05/07/2016 προσφορά για την 

εκπόνηση μελέτης στατικής επάρκειας του κτηρίου του καταφυγίου της Γρίτσας, ύψους 



4.200€. Ο κ. Κοκόλης αναφέρει ότι ο νόμος του 2013 δίνει περιθώριο πέντε ετών για την 

ολοκληρωση των ενεργειών. Αποφασίζεται ομόφωνα να αγνοηθεί η προσφορά και να γίνει 

νέα έρευνα αγοράς. 

 

Θέμα 3ο: Αίτηση του κ. Γ. Σμυρναίου για υποψηφιότητα στο Δ.Σ. της ΕΟΧΑ 

Εγκρίνεται ομόφωνα η υποψηφιότητα του κυρίου Σμυρναίου και αποφασίζεται να 

αποσταλεί άμεσα με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο σχετική επιστολή στην ΕΟΧΑ. 

 

Θέμα 4ο: ΤΕΧ 

Α) Υπάρχει πρόταση για συνδιοργάνωση με το ΤΕΦΑΑ αγώνα roller ski στις 01/11/2016. Τα 

έξοδα καλύπτονται από την ΕΟΧΑ. Εγκρίνεται ομόφωνα. Θα σταλεί σχετικό e-mail στην 

Ομοσπονδία. 

Β) Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να κληθεί η ΤΕΧ για να ενημερώσει το ΔΣ για τον 

προγραμματισμό της. Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Θέμα 5ο: ΤΕΟ 

Ο κ. Κοβανίδης, μέλος του συλλόγου, πρόκειται να συμμετάσχει σε αποστολή στις Άλπεις. Το 

ΔΣ αποφασίζει ομόφωνα να χρηματοδοτηθεί η αποστολή του με το ποσό των 300€. 

 

Ο κ. Κόντρας προτείνει να προταχθεί η συζήτηση του 7ου θέματος, διότι πρέπει να 

αποχωρήσει. Γίνεται ομόφωνα δεκτό. 

 

Θέμα 7ο: Κληρονομιά Παπάζογλου 

Ο κ. Κοκόλης προτείνει να βοηθήσει τον σύλλογο, ως νομικός σύμβουλος για το θέμα των 

καταφυγίων στον Χορτιάτη και τη Γρίτσα, ο κ. Γ. Πατιερίδης. Η κ. Γιλέκη επισημαίνει ότι για 

το θέμα έχει εργαστεί και ο κ. Μπαμπατζιμόπουλος. Ο κ. Κόντρας προτείνει συνεργασία των 

δύο νομικών. Η πρόταση του κ. Κόντρα εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Ο κ. Κόντρας αποχωρεί. 

 

Θέμα 6ο: Οικονομικά 

Ο κ. Αν. Τερζίδης, ταμίας στο προηγούμενο ΔΣ, ενημέρωσε ότι υπάρχει εκκρεμότητα με τις 

διαφημίσεις του εξώπολις, καθώς ο σύλλογος δεν έχει εισπράξει ακόμη τα χρήματα από 

αυτές. Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να ζητηθεί από τους υπεύθυνους της έκδοσης ενημέρωση 

για τις συμφωνίες που είχαν γίνει. Εγκρίνεται ομόφωνα η πρόταση του κ. Αλεξάνδρου. 

 



Θέμα 8ο: Άδεια Γραμματείας Μαρίας Μεκέ 

Η γραμματέας Μ. Μεκέ ζήτησε άδεια από Δευτέρα 08/08/2016 μέχρι Παρασκευή 

19/08/2016. Εγκρίνεται ομόφωνα και αποφασίζεται ομόφωνα κατά το διάστημα αυτό να 

ασχοληθεί με τα θέματα του μαραθωνίου η κ. Γιλέκη. 

 

Θέμα 9ο: Διάφορα 

Ο κ. Καψούδας ενημερώνει το συμβούλιο ότι βρίσκεται σε δημόσια διαβούλευση σχέδιο 

υπουργικής απόφασης για τη χάραξη-σήμανση ορειβατικών μονοπατιών. Το συμβούλιο 

αποφασίζει ομόφωνα να μελετηθεί η πρόταση και στην επόμενη συνεδρίαση να 

υποβληθούν τυχόν προτάσεις των μελών για παρέμβαση στον δημόσιο διάλογο. 

 

Μη υπάρχοντος ετέρου θέματος, η συνεδρίαση λύεται. 
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